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Zápis ze 7. jednání Komise pro dopravu a bezpečnost 
 

Termín konání:    08. 10. 2024 od 15.30 hod. 

Přítomni:  Šuvarina Vladimír, Matas Jan, Prouza Jaromír, Fiala Pavel,  

Novák Lukáš, Kristýna Kyselová, Schnappel Vladimír 

Omluveni:   Vlach Miloš, Strach Josef 

Hosté:    Ondřej Matěj Hrubeš 
 
 
PROGRAM: 

1) Schválení zápisu z minulého jednání 

2) Schválení programu jednání 

3) Koncepce dopravy v klidu na území Praha 6 

4) Různé 

 
Předseda komise přivítal přítomné členy a hosty a v 15.35 hod. zahájil jednání. Představil novou členku KDB 
Ing. Kristýnu Kyselovou (ANO), která nahradila člena Josefa Pavlíčka. 

 
1/ Schválení zápisu z minulého jednání  

K zaslanému a ověřenému zápisu nebyla vznesena žádná připomínka.  

hlasování: pro 6 / proti 0 / zdrželo se 1 
 Usnesení: Komise pro dopravu a bezpečnost schválila ověřený zápis z 6. jednání. 

 

2/ Schválení programu 7. jednání KDB 

K návrhu programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky, do bodu různé navrhl Lukáš Novák zařadit 

k diskuzi aktuální dopravní situaci v ul. Na Valech, ke které poskytnul video. 

hlasování: pro 7 / proti 0 / zdrželo se 0 
 Usnesení: Komise pro dopravu a bezpečnost schválila navržený program 7. jednání. 

 

3/ Koncepce dopravy v klidu na území Prahy 6  

Radní Ondřej Matěj Hrubeš představil podklady pro Koncepci dopravy v klidu na území Prahy 6, kterou 

členové obdrželi s pozvánkou na jednání KDB a požádal o podněty a stanoviska k předložené koncepci a o 

seznámení komise s názorem členů a jejich politických stran, jakým směrem by se měla doprava v klidu na 

Praze 6 ubírat. Současně informoval o aktuálním stavu parkování na Praze 6, např. o dokončených 

parkovacích zónách v ul. Ankarské, připravovaných ZPS v ul. Na Vypichu apod., a seznámil členy 

s proměnlivým postojem obyvatel k cenám parkovného a rozšiřování zón, který vyplývá z pravidelných 

setkání s obyvateli jednotlivých lokalit, pořádaných pod názvem Bavíme se o… Reakcí na to jsou dvě 

připravované ankety v Malém Břevnově a v Sedleci.  
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Členové komise se postupně vyjádřili ke koncepci i k tématu zvýšení cen za parkování, z nichž všichni by byli 

za určitých podmínek pro zvýšení ceníku. 

Předseda komise poukázal na absenci parkování ve vnitroblocích, která by měla být v koncepci také 

promítnuta.  

Dotaz K. Kyselové, zda se uplatňuje podmínka Usnesení RMČ 834/15, která říká, že výnos z vybraných 
finančních prostředků na území Prahy 6, který zůstane HMP, bude využit výhradně na budování záchytných 
parkovišť typu P+R, které ochrání Prahu 6 před průjezdnou dopravou. Současně byl dotaz směřován i na to, 
zda také MČ Praha 6  ½ z vybrané částky za parkování poskytuje na stavbu záchytných parkovišť.  
Z financí vybraných MČ Praha 6 za parkování se hradila např. rekonstrukce Puškinova náměstí.  
 
Komise se shodla na postoupení tohoto bodu na další listopadové jednání KDB. Předseda komise vyzval 
členy k využití možnosti zaslat na jeho mail podněty a doplnění koncepce ještě před následujícím jednáním 
KDB. 
 

Následná diskuse se dotýkala 

a) změn v ZPS, které připravuje MHMP   

b) modré zóny vs. fialové zóny a rozdílné požadavky jednotlivých MČ   

c) podané žádosti o změnu dopravního režimu v ulici Pod Kaštany (1 jízdní pruh + cyklopruh + 

parkovací místa) a jejím zamítnutí na MHMP. Náměstek primátora MUDr. Zdeněk Hřib o tomto 

tématu chce dále jednat. 

d) neudržitelného parkování v předpolí Písecké brány  

e) buspruhů a záchytných parkovišť na Suchdole  

f) přestupků a systému TSK s monitorovacími auty 

g) ankety na Praze 7 ke zdražování parkování 

 

 

4/ Různé 

 

a) Ul. Na Valech – členům komise bylo promítnuto video s aktuální dopravní situací, která je 

pravděpodobně způsobena i návaznými dopravními rekonstrukcemi. Následná diskuze se točila 

kolem možností vylepšit zřízené úpravy, které mají v komisi podporu. Radní informoval o svolaném 

jednání s obyvateli ulice Na Valech 27. 11. 2024 od 17.000 hod. do zastupitelského sálu ÚMČ Prahy 

6, na kterém se budou vyhodnocovat zřízená opatření. 

b) Diskuze k projektu revitalizace předpolí Písecké brány. 

 

 

Předseda komise poděkoval přítomným členům za účast a v 16.48 hod. jednání KDB ukončil. 

 
 
 
 
Ověřil: Vladimír Šuvarina 

Zapsala: Jitka Bačkovská 


